
ببینید خدا چقدر ما را دوست داشت ✝
اما ببینید خدا چقدر ما را دوست داشت که با وجود اینه گناهار بودیم، مسیح را فرستاد تا در راه ما
فدا شود. اگر آن زمان که گناهار بودیم، مسیح با ریختن خون خود این فداکاری را در حق ما کرد، حالا
که خدا ما را بگناه به حساب آورده، چه کارهای بزرگتری برای ما انجام خواهد داد و ما را از خشم و
غضب آیندۀ خدا رهای خواهد بخشید. هنام که دشمنان خدا بودیم، او بوسیلۀ مرگ فرزندش ما را با
خود آشت داد؛ پس اکنون که دوستان خدا شدهایم و عیس مسیح هم در قلب ما زندگ مکند، چه

برکات عال و پرشوه به ما عطا خواهد کرد.رومیان ۵ : ۸ – ۱۰
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